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Protokół nr 4/VIII/2019
 z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

 VIII kadencji Rady Miasta Lublin z dnia 14 sierpnia 2019 r.

Posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji odbyło się w  sali nr 2 w Ratuszu,
uczestniczyli w nim członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1 i 2)
stanowiąc quorum niezbędne do opiniowania spraw objętych porządkiem posiedzenia. 
W posiedzeniu uczestniczyli  również zaproszeni  goście wymienieni  na liście obecności
stanowiącej załącznik nr 3 do protokołu.
Posiedzenie trwało od godziny 17:30 do 18:00. 
Posiedzeniu przewodniczył p. Marcin Bubicz – Przewodniczący Komisji.

Porządek posiedzenia:

1.Rozpatrzenie  petycji  Stowarzyszenia  Polski  Instytut  Praw  Głuchych,  dotyczącej
zniesienia odpłatności za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego
dla  wszystkich  osób  głuchych  niezależnie  od  wieku  na  podstawie  legitymacji  osoby
niepełnosprawnej (LON) oznaczonej symbolem 03-L w stopniu umiarkowanym w Lublinie.

2.Sprawy wniesione.

Przewodniczący spytał się członków Komisji czy do porządku są zgłaszane uwagi. Głos
zabrał radny Zbigniew Jurkowski, który zaproponował, aby przenieść punkt 2 przed punkt
1. W związku z brakiem sprzeciwem wniosek został  przyjęty. Dodatkowych wniosków i
uwag do porządku nie zgłaszano.

Ad 1. Sprawy wniesione.

Komisja wyznaczyła następne posiedzenie na dzień 2 października 2019 r.

Ad 2.  Rozpatrzenie  petycji  Stowarzyszenia  Polski  Instytut  Praw  Głuchych,  dotyczącej
zniesienia odpłatności za usługi przewozowe środkami lokalnego transportu zbiorowego
dla  wszystkich  osób  głuchych  niezależnie  od  wieku  na  podstawie  legitymacji  osoby
niepełnosprawnej (LON) oznaczonej symbolem 03-L w stopniu umiarkowanym w Lublinie.

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Marcin Bubicz, który poinformował członków
Komisji, że otrzymał od skarżących pismo w którym przepraszają za swą nieobecność,
ponawiają swoje argumenty i  proszą o pozytywne rozpatrzenie petycji.  Następnie głos
zabrał  radny Piotr  Popiel,  który spytał  o  ilość osób,  których dotyczy  ten wniosek oraz
planowane są zmiany w uchwale o transporcie miejskim. Jako kolejny głos zabrał radny
Bartosz Margul, który spytał o skutki finansowe przyjęcia petycji. Odpowiedzi na pytania
udzieliła   Joanna Olszewska -  dyrektora Wydziału  ds.  Osób Niepełnosprawnych,  która
wyjaśniła,  że  trudno  oszacować  liczbę  osób  głuchych  oraz  nie  ma  wykazów,  które
podawały  by  taką  liczbę.  Dodatkowo  wskazała,  że  w  grupie  osób  niepełnosprawnych
oznaczonej  symbolem  03-L mieszczą  się  też  osoby  z  niepełnosprawnościami  innego
rodzaju.  Problemem  byłoby  też  wyodrębnienie  z  grupy  osób  niepełnosprawnych
oznaczonych  tym  symbolem  właśnie  osób  głuchych,  mógłby  być  też  zarzut  dlaczego
akurat osoby z tą niepełnosprawnością są uprzywilejowane. Głos następnie zabrał radny
Piotr Gawryszczak, który  zwrócił na omyłkę pisarską w tekście uzasadnienia uchwały i
poprosił  o  jej  skorygowanie.  Mianowicie  zamiast  słowa  „nierozpatrzenie”  powinno  być
słowo „rozpatrzenie”. Przewodniczący przy brak sprzeciwu członków komisji zaakceptował



poprawkę.  Następnie  głos  został  udzielony  Sławomirowi   Podsiadłemu  -  zastępcy
dyrektora ZTM, który wyjaśnił, że w przyszłym roku będzie planowana zmiana w taryfie
biletowej  i  wtedy będzie  czas na  rozważenie  uwag dotyczących poszczególnych grup
społecznych. Na koniec głos zabrała radna Małgorzata Suchanowska, która zauważyła, że
powinno się wszystkich traktować jednakowo i respektować ich uprawnienia  związane z
niepełnosprawnością. Po zakończeniu dyskusji Przewodniczący poddał wniosek o uznanie
skargi  za  niezasadną,  dodał  też,  że  uznanie  skargi  za  niezasadną  będzie  oznaczało
przyjęcie  przedstawionego  członkom Komisji  projektu  uchwały,  który  w  razie  przyjęcia
wniosku, zostanie przedłożony Radzie Miasta Lublin na najbliższej sesji. Głosami:  6 „za”,
przy  0 „przeciw” oraz 1„wstrzymującym się” Komisja uznała petycję za niezasadną  oraz
przyjęła projekt uchwały w przedmiotowej  sprawie wraz z uzasadnieniem, który będzie
przedstawiony na najbliższym posiedzeniu Rady Miasta.

Protokółował:         Przewodniczący Komisji

   Łukasz Kowalczyk        Marcin Bubicz


